
Concept Verslag ALV buurtvereniging Bloemendaal-Noord 14 april 2010. 
Aanwezig: Hilde Groen, Cobie Schouwenburg, Ans Assendorp, Flokje Schuuring, Wim van Meenen, 

Harmen de Jong, Evert Vos, Pim Oosterbaan, Ton Frielink, Peter Dortmond. 

Afmelding: Marry Cramer, Bert Schuuring, Wilna Hupkes, Betty Ruigrok, Louise Capellen, Yvonne 

Berkhuijsen. 

Welkom door de voorzitter  

Hilde Groen heet de aanwezigen welkom. Ook de heer Kunst, die voor ons de koffie en thee verzorgt. 

Hij is de voorzitter van de petangueclub d’Orion, waar we deze avond te gast zijn. 

  

Vaststelling van de agenda.    

  

Vaststellen verslag van de vorige (oprichtings)vergadering van 13 juni 2009. Het conceptverslag 

stond al op de website. Het hoeft niet voorgelezen te worden. Het verslag wordt bij deze vastgesteld. 

 

Verslag secretaris en penningmeester over 2009. 

Jaarverslag over 2009 wordt door Wim voorgelezen. We spreken af dit ook op de website te plaat-

sen. Het gaat als bijlage bij deze notulen. 

 

Omdat de penningmeester voor een aantal maanden in het buitenland is, doet Wim van Meenen 

tijdelijk de penningen. Hij doet verslag van de uitgegeven en ingekomen  bedragen over 2009 en het 

saldo per 1 jan. 2010 (= € 305,-)  

 

Rapportage kascontrolecommissie. 

De heren Bert Schuuring en Ton Frielink hebben de kas gecontroleerd en verlenen de penningmees-

ter décharge. 

 

Begroting voor 2010 (en 2011) 

De begroting voor 2010 is gemaakt door Rob Smit en op 29 juni 2009 gebruikt om naar de gemeente 

Bloemendaal te sturen bij de subsidieaanvraag.  

In 2010 ontvangen we weer € 450,- van de gemeente.  

Het bestuur heeft € 100,- begroot voor een straatfeest. Het bestuur heeft ook als plan om medewer-

king te verlenen aan het voorstel om met St. Maarten iets gezamenlijks te doen; bijv. als de kinderen 

langs de deuren gaan de ouderen uit te nodigen voor een glaasje glühwijn bij een vuurkorf. 

De voorlopige begroting voor 2010 bevat een totaal van € 550,- als uitgaven. De contributie kan 

daarbij op € 0 blijven. Dit is akkoord en nu definitief. Ook het voorstel om de voorlopige begroting 

voor 2011 vast te stellen gelijk aan de begroting 2010 wordt aangenomen. 

(De volgende keer wordt het budget-overzicht verdeeld onder de aanwezigen.) 

 

Pauze. 

In de pauze konden zich nog nieuwe kandidaten voor het bestuur en voor de vacature van voorzitter 

opgeven. Er zijn geen gegadigden. Wel doen we onderling een voorstelrondje; heel nuttig. 

 

Benoemen van nieuwe bestuursleden. 

Er zijn geen nieuwe kandidaten. We besluiten als volgt : ( er zijn geen stemmen tegen) 

Hilde Groen treedt af. De vacature van voorzitter blijft vacant.  



(Zij blijft wel deze vergadering voorzitten.) 

Vicevoorzitter: Wim van Meenen 

Secretaris: Cobie Schouwenburg 

Penningmeester: Rob Smit (komt in aug. 2010 weer terug uit het buitenland) 

 

Benoemen van leden kascontrolecommissie. 

Ton Frielink is weer bereid en wordt benoemd voor de volgende kascontrole. Bert Schuuring wordt 

opnieuw gevraagd; als hij niet bereid is zal de keuze vallen op hetzij Betty Ruigrok, hetzij Evert Vos. 

 

Gelegenheid tot vrije uitwisseling over de nieuwsbrief, website, buurtactiviteiten, contactavonden 

enz. 

 

Buurtvereniging meedenktank. 

Omdat is gebleken dat het officiële karakter om in het bestuur van de buurtvereniging zitting te ne-

men voor sommigen belastend kan werken, besluiten we een soort meedenktank in te stellen.  

Met name om aan het aspect van het bevorderen van de sociale cohesie meer aandacht te  gaan 

geven. Hierover komt een stukje met uitnodiging in de volgende nieuwsbrief. Ter vergadering wer-

den al een aantal gedachten genoemd, en er bleken al straatfeestjes te bestaan. 

 

Rondvraag 

Peter Dortmond meldt dat diverse omwonenden in zijn omgeving ongerust zijn over de toekomst van 

Euphrasia en Nonnenbos, met name doordat een projectontwikkelaar is ingeschakeld. Besloten 

wordt dat alle omwonenden rond dit groene hart van onze buurt worden uitgenodigd voor een bij-

eenkomst. Eerste doel is informatie aan de gemeente te vragen over de stand van zaken. 

 

Wim van Meenen ontving een melding van Niels van Manen over  de mooi gemaakte trottoirs in de 

Duinlustparkweg; hoe moeten wandelwagens en minder validen stoep op en af, want de stoepen zijn 

ca. 10 cm hoog.e.d.; op- en afritten op de straathoeken ontbreken.  

Pim zal foto’s maken van de situatie, zodat Wim dit bij de gemeente kan melden namens de vereni-

ging (werkgroep verkeer). Ook wordt aandacht gevraagd voor het zodanig met 2 wielen  op de stoep 

parkeren dat wandelaars de straat op gedwongen worden. 

  

Ton Frielink wil graag een beter verkeersbord dat het eenrichtingsverkeer voor snelverkeer duidelijk 

maakt voor de Schaepmanlaan, zodat men deze niet vanaf de Verhulstweg inrijdt. Hij maakt een con-

ceptbrief. De werkgroep verkeer neemt dit over als meerdere omwonenden zich daar achter stellen. 

 

Pim Oosterbaan vraagt of de vereniging weer met de volgende jaarmarkt mee doet. Het bestuur zal 

zich hierover beraden. Voorwaarden is in elk geval dat er voldoende actieve mensen voor zijn. 

 

Sluiting, waarbij Hilde Groen hartelijk bedankt wordt voor haar aandeel in het eerste verenigings-

jaar als voorzitter. 

 


